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Vragen van het lid Jacobi (PvdA) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over het project Watertruck-plus (ingezonden 30 september 2016). 

Vraag 1
Kent u het project Watertruck-plus en de daarover levende zorgen bij 
Nederlandse binnenvaartondernemers?1 

Vraag 2
Wat is het verschil tussen het Project Watertruck-plus en het oude Watertruck-
project? Waarom wordt er via overheden meer dan 20 miljoen euro geïnves-
teerd in dit project? Kunt u aangeven in hoeverre deze bakken innovatief zijn 
en in hoeverre vervoer via deze bakken groener is dan via de bestaande 
binnenvaart? 

Vraag 3
Op welke wijze is onderbouwd dat met het Project Watertruck-plus vervoer 
van de weg wordt overgeheveld naar vervoer over water? Hoe wordt 
geborgd dat vervoer met Watertrucks niet gaat concurreren met bestaand 
binnenvaartvervoer? Zijn of kunnen hierover garanties worden gegeven aan 
bestaande binnenvaart? 

Vraag 4
Waarom acht de Europese Commissie ingrijpen in de markt nu wel toege-
staan, terwijl bij de door de binnenvaart gevraagde maatregelen altijd gesteld 
wordt dat de Europese Commissie niet in de markt mag ingrijpen? 

Vraag 5
Deelt u de mening van de schippers dat het hier gaat om oneerlijke concur-
rentie ten opzichte van een sector die het al moeilijk heeft? Kunt u dat 
toelichten?

1 Zie onder meer Financieel Dagblad, 5 augustus 2016.
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